

致 To 東方證券(香港)有限公司  
香港中環皇后大道中 100 號 29 樓  
客服部/營運部收  
傳真 Fax: (852) 2259 9332

Orient Securities (HK) Limited  
29/F, 100 Queen's Road Central, HK  
Attn: Customer Services / Operations  
電郵 E-mail: cs@dfzq.com.hk;opts-settlement@dfzq.com.hk

股東大會 – 出席/ 投票意向申請書  
Corporate Representative / Proxy Application Form

客戶姓名 Account Name	客戶號碼 Account Number
----------------------	------------------------

會議詳情

股份代號 Stock Code	股份名稱 Stock Name
股東大會類別 Meeting Type	<input type="checkbox"/> 週年 AGM <input type="checkbox"/> 臨時 EGM <input type="checkbox"/> 特別 SGM <input type="checkbox"/> 法院會議 Court Meeting <input type="checkbox"/> Others 其他_____
會議日期 Date of Meeting	
投票股份數量 Represented holding of (* Corp Rep/ Proxy )	

出席股東大會 Corporate Representative

出席者英文姓名 (請用正楷書寫) Full Name in English	( <input type="checkbox"/> 先生 Mr./ <input type="checkbox"/> 女士 Ms.)
聯繫電話 Contact Phone Number	
通訊位址* (請用英文正楷書寫) Address	

或

委託投票 Proxy Details 請在適當空格加代表決定 Please tick the appropriate box

<input type="checkbox"/>	贊成 For :	<input type="checkbox"/> 所有決議案 All Resolutions <input type="checkbox"/> 部份決議案, 議案編號 Resolutions No. _____
<input type="checkbox"/>	反對 Against	<input type="checkbox"/> 所有決議案 All Resolutions <input type="checkbox"/> 部份決議案, 議案編號 Resolutions No. _____

有關股東大會決議案詳情, 可以在香港交易所網站披露易查詢。

For Resolutions details, please refer to the HKEX website <http://www.hkexnews.hk/>

請於會議日期的 4 個工作天前或指定日期前提交至東方證券(香港)有限公司。

Please submit at least 4 working days before the date of meeting or specified date.

S.V

客戶簽署 Authorized Signature(s)

日期 Date

備註 Notes:

- 請注意, 根據中央結算系統規則, 就閣下的股份向香港中央結算代理人所發出的指示, 是閣下在會議當日維持有關中央結算公司股票帳戶的股份數目的承諾。此外, 香港中央結算代理人保留在參與者之間分配表決權的權利, 因為並非所有股份都可以在會議時及時為其名義重新登記。  
You are reminded that under CCASS rules the giving of instructions to HKSCC Nominees in respect of your shares constitute and undertaking by you to maintain the relevant number of shares in you CCASS stock accounts on the meeting date. Further, HKSCC Nominees reserves the right to allocate voting rights between participants in the event that not all shares are re-registered in its name in time for the meeting.
- 中央結算系統下的活動須遵守中央結算系統的規則和條例, 參與者協議及香港中央結算不時發佈的任何其他相關文件。  
Activities under CCASS are subject to the CCASS rules and regulations, participant agreements and any other relevant documents from time to time issued by HKSCC.
- 東方證券(香港)有限公司、其任何董事、人員、僱員或代理人均不負責(不管是否其疏忽)客戶蒙受的任何損失、開支或損害, 即出於或聲稱出於或關於任何延遲或聲稱延遲執行或未有執行客戶給東方證券(香港)有限公司之任何指令的損失、開支或損害。  
Neither Orient Securities (HK) Limited nor any of its directors, officers, employees or agents shall have any liability whatsoever (whether in negligence or otherwise) for any loss, expense or damage suffered by the Client arising out of or alleged to arise out of or in connection with any delay or alleged delay in acting or any failure to act on any instruction given by the Client to Orient.